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Zápisnica z 3. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Orávke 
konaného 30.06.2016 

 
   Starosta  privítal poslancov a navrhol  nasledovná program. 
 

1. Otvorenie 
2. Doplnenie bodov rokovania 
3. Daň  a poplatky  
4. Záverečný účet obce 
5. Stanovisko HK 
6. Plán činnosti HK  
7. Aktivácie 
8. Červený kríž – balíčky sociálnej pomoci 
9. Správa o projektoch  
10. PHSR 
11. Plán CO a KR - aktualizácia 
12. EIA – Modernizácia chovu hovädzieho dobytka 
13. Zasadnutie vlády SR v Rim. Sobote 
14. Dotácia z VUC  
15. Volejbalový turnaj 
16. Deň obce – august  
17. Vyhodnotenie akcie v máji  
18. Záver 

1.  Otvorenie 
     Starosta privítal poslankyne a poslancov. Dal schváliť body rokovania. 

1. Daň  a polatky  
2. Záverečný účet obce 
3. Stanovisko HK 
4. Plán činnosti HK  
5. Aktivácie 
6. Červený kríž – balíčky sociálnej pomoci 
7. Správa o projektoch  
8. PHSR 
9. Plán CO a KR - aktualizácia 
10. EIA – Modernizácia chovu hovädzieho dobytka 
11. Zasadnutie vlády SR v Rim. Sobote 
12. Dotácia z VUC  
13. Volejbalový turnaj 
14. Deň obce – august  
15. Vyhodnotenie akcie v máji  
16. Záver 

               
    Hlasovanie:     Za : 5                       Zdržal sa  : 0                           Proti : 0    
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1.  Dane a poplatky. 

 
Obec vystavila PV pre podnikateľov a boli im doručené. Podnikatelia platia 
podľa dohodnutého kalendára. Občania platia priebežne,  posielanie PV pre 
súkromníkov, občanov je priebežne rozposielané. 
 

2. Záverečný účet obce./ZÚ/ 
 

   Návrh ZÚ bol po vypracovaní pracovníčkou vyvesený na obecnej tabuli. 
Starosta ho predniesol poslancom a dal rozpravu k uvedenej téme. K uvedenej 
téme starosta tlmočil stanovisko HK / bola v práci /, schváliť ZÚ obce. ZÚ je 
súčasťou zápisnice ako príloha č.1. 
 
Hlasovanie:     Za : 5                       Zdržal sa  : 0                           Proti : 0    
     

3.  Stanovisko HK 
 
   Starosta prečítal stanovisko HK, v ktorom je zhrnutý celý rok 2015, jeho 
hospodárenie. HK navrhol niektoré zmeny ústne niektoré zmeny v evidencii  
MD a P,  čo starosta chce v roku 2016 prevedie. Stanovisko tvorí prílohu č.2 
zápisnice 
 

4. Plán činnosti HK na II. Polrok 2016 
 
Starosta prečítal návrh plánu činnosti Hlavná kontrolórka v obci na II. Polrok 
2016. Príloha č.3. tejto zápisnice. Starosta dal hlasovať.  
 
Hlasovanie:     Za : 5                       Zdržal sa  : 0                           Proti : 0    
 

5. Aktivácie. 
 
  Starosta podal správu  o momentálnom stave aktivačných pracovníkov v obci. 
K aktivačným pribudla jedna osoba. Udržuje sa hlavbe poriadok v obci, kosí sa 
a práce súvisiace s udržiavaním poriadu. 
 

6. Červený kríž – balíčky sociálnej pomoci 
 
 Prostredníctvom Červeného kríža v súčinnosti v súčinnosti s ÚPSVaR a so 
Sociálnou poisťovňou bude prebiehť sociálna pomoc občanom, ktorí 
vygenerujú hore uvedené organizácie. Jená sa obalíky vo váhe 13,5 kg., ktoré 
budú dovezené do obce a pracovníci  ich budú rozdeľovať občanom, ktorí budú  
vyzvaní  Červeným krížom. Obec bude poskytovať len priestor na uskladnenie 
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a na vydávanie balíkov. Uvedená pomoc by mala prebehnúť v čase od 18.07. 
2016 do 26.8.2016. 
 

7. Správa o projektoch  
 
   Vyhodnotenie podaných projektov na výzvy boli zatiaľ pozastavené, tvoria sa 
nové hodnotiace  komisie na ministerstvách po voľbách. K vyhodnoteniu by 
malo prísť  v II. polroku 2016.  
   Obec oslovila p. Demianovú na vykonanie Verejného obstarávania pre akciu 
Výmenu strešnej krytiny na budove ZS v Orávke. Na uvedenú akciu obec získala 
financie z MF SR a  realizácia by mala prebehnúť v II. polroku 2016.  
   Starosta  pripravil projekt  - na výzvu z MF a to na modernizáciu verejného 
osvetlenia v obci. Zatiať nebolo vyhodnotenie  projektov zverejnené. 
 

8. PHSR 
 
  Starosta  dal rozhovor o PHSR. Prešli sa jednotlivé časti. Pri vypracovavaní  
projektov sa vychádzalo z podkladov na tvorbu PHSR.  Poslanci  sa dohodli na 
PHSR a hlasovali: 
 
Hlasovanie:     Za : 5                       Zdržal sa  : 0                           Proti : 0    
 

9. Plán CO a KR - aktualizácia 
 
  Starosta  vypracoval  novú dokumentáciu pre „Zameranie a činnosť obce 
v oblasti CO a KR“, na riešenie mimoriadných situácií . V mesiaci jún prebehla 
jeho kontrola pracovníkmi OÚ odbor CO a KR v Rimavskej Sobota s výsledkom – 
schválená. 
 

10.  EIA – Modernizácia chovu hovädzieho dobytka 
 
  Obec ako stavebný úrad zastavil stavebné knanie na stavbu Kŕmny stôl –
Roľnícka spoločnosť a.s. Bottovo z dôvodu, že do stanovenej doby za mesiac sa 
nepodarilo dopniť požadované doklady k stavebnému konaniu. Bolo OÚ- 
odborom životného prostredia nariadené prehodnotenie  realizácie celého 
areálu v súvislosti na kŕmny stôl nakoľko  bolo stavebným úradom vyžiadané od 
stavebníka  doplnenie potvrdení ako za ŽP tak RÚVZ. Pri jednaní boli stanovené 
pripomienky, ku ktorým má zaujať Roľnícka spoločnosť a.s. Bottovo stanovisko. 
Uvedené hodnotenie z OÚ stanovisko EIA, správa bola zverejnená na obecnej 
tabuli. O daľšom priebehu starosta bude informovať ako poslancov tak aj 
občanov prostredníctvom obecnej tabuli. Stavebný úrad nerieši chov na farme, 
to prislúcha iným organizáciám.  
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11. Zasadnutie vlády SR v Rim. Sobote 
 
    Dňa 24.06.2016 sa konalo zasadnutie  vlády SR v meste Rimavská Sobota. 
Starosta sa zúčastnil na základe pozváky stretnutia ako na radnici mesta R. 
Sobota, tak aj na zasadnutí  vlády v KD v R.Sobota. Tu  sa schvaľoval  Akčný plán 
pre okres Rimavská Sobota, ktorým vláda SR chce pomôcť zaostalým okresom. 
Uvedený plán vypracovala ako rada ZMOGaM tak aj podnikateľia z okresu, kde 
sa vyšpecifikovali možnosti zlepšenia pracovných príležitostí v okrese. Tento 
akčný plán bol Vldou SR schválený. Toľko v kostke starosta zhrnul priebeh 
zasadnutia vlády SR v Rimavskej Sobote. 
 

12. Dotácia z VUC 
 
   Obec požiadala o finančný príspevok  na akcie ako volejbalový turnaj tak na 
Deň obce varenie jedál a pinpogový turnaj . Obec ešte nevlastní zmluvu, ale už 
sme zverejnený na internete. Na ich využitie sa dohodne starosta s obecným 
zastupiteľstvom .  
 

13. Volejbalový turnaj 
 
Obec  pripravila Volejbalový turnaj. Je prihlásených 9 mužstiev. V prípade že sa 
do 6.7. prihlási ešte jedno mužstvo budú urobené dve skupiny po 5 mužstách. 
V prípade že nie, tak  9. mužstvo ako rezerva hrať nebude a budú dve skupiny 
po 4. mužstvách. Starosta oslovil sponzorov ktorí prispeli finančne na realizáciu 
uvedenej akcie a to Brantner Gemer z R. Soboty, OZRJG- Rimavská Seč, 
Roľnícku spoločnosť a.s. Bottovo, JEBO-Chlebo Rim. Seč , Miestne pohostinstvo 
Braník, Poľovné združenie, predajňu mäsa ktorý chodí do obce a mediálnych 
partnerov Rimava.sk a TV Rimava. O Kotol gulášu sa postaralo Poľovné 
združenie päsobiace v obci, pričom o varenie sa postarajú miestny poľovníci p. 
Ľ. Sodomka a p. D. Sekeráš. O daľší kotol kapusty sa postará p. M. Sekeráš spolu 
s Petrom ............, ktorí aj budú  grilovať mäso. Rockový koncert starosta 
pripravil spolu s Radoslavom Vontorčíkom, ktorý zabezpečil ešte dve kapely na 
večer a zvukára.  Gril čo bolo treba zabezpečiť momentálne nie je k zohnaniu – 
je vypredaný. Uvedený Gril ponúkla na uvedený deň p. M. Piecušiaková. Po 
prehodnotení akcie sa dohodlo, že by bolo dobre spraviť ešte jedno ihrisko na 
tráve vedľa  súčasného ihriska. Starosta o jeho vybudovanie požiada Aleša 
Michalicu spolu s aktivačnými. Obec ešte doobjedná kompletne jednu sieť. 
Obec už dala vyrobiť medaile, ktoré obdržia hráči ako aj ceny. Nakonci sa 
zhodnotilo, že pripravené je všetko a začiatok pre práce bude v sobotu okolo 
7,00.- hod. 
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14. Deň obce – august  
 
Zároveň sa pripravuje deň obce, ktorý bude 13.08.2016. Zatiaľ má obec 
ohlásené štyri družstvá na varenie. Plagát bude hotový a vytlačený do 
22.7.2016. Vo večerných hodinách bude zábava, hrať budú Sendrejovci 
z Hostišoviec. O prípravu sa stará starosta, ktorý zabezpečuje aj sponzorov pre 
uvedenú akciu. Ceny pre súťaž vo varení sú už zabezpečené ako aj ceny pre 
pinpong.akonáhle skončí akcia Volejbal , starosta rozbehne prípravy na 
uvedený deň. Každý účastník varenia ako aj hráč stolného tenisu je vítaní. 
a môže sa hlásiť na obecnom úrade alebo priamo starostovi obce. 
 

15. Vyhodnotenie akcie v máji – Vatra  
 

 
    Obec pripravila  vatru s príležitosti výročia ukončenia II. Svetovej vojny 
v Európe a to na deň 7.5.2016. Poslanci pripravili guláš a o občerstvenie sa 
postaralo miestne pohostinstvo Braník. Starosta chce touto formou poďakovať 
sa poslancom a občanom, ktorí prišli pomôct pri stavbe vatry a to Alešovi 
Michalicovi a Dušanovi Hanzlovičovi............................  

 
16.Záver. 

 
 Starosta požiadal zapisovateľku aby predniesla návrh na Uznesenie s prijatými 
bodmi a následne dal starosta o tom  dal hlasovať : 
 
 Hlasovanie:     Za : 5                       Zdržal sa  : 0                           Proti :  0 
 
   Na záver starosta sa poďakoval poslankyniam ako aj poslancom za účasť na 
zasadnutí, za ich prístup k zabezpečovaní obecných akcií. Vyzdvihol rýchle 
vybavenie a zaujatie stanovísk pri rýchlom rozhodovaní z dôvodu aktívnej účasti 
poslancov a poslankýň aj mimo zasadnutí OZ.  
 
 
Zapísala : Lýdia Lichancová                   ...................................... 
 
 
 
Overovateľ:  Ondrej Kubelka              ...................................... 


